
Referat FAU-møte Skøyenåsen
skole, torsdag 01.06.2023 kl. 19.00

Skoleledelsen informerer
Skolen er blitt invitert til å delta på to forsøk. Et sentralt initiert som angår eksamen, og ett lokalt
som angår karakter i orden og oppførsel.
Begge forsøkene passer med skolens strategiske plan.

Forsøk 1: Valgfritt trekkfag:
Detaljene i forsøket er ikke klare. Men elevene får tidlig i skoleåret (10. klasse) lov til å velge hva
de skal få på eksamen. I tråd med retningslinjer for medvirkning og medbestemmelse.
Hypotesen er at dette vil gi økt motivasjon i de aktuelle fagene.
Ankepunkt: Kan det gå ut over motivasjon i de to andre fagene? Vil alle velge norsk?
Ordningen vil gjelde først fra 2025
Alternativet er å følge opplæringsloven og ha trekk, slik som man har i dag.
Elevrådet støtter forslaget om at Skøyenåsen skole skal delta i forsøket.
FAU støtter forslaget om at Skøyenåsen skole skal delta i forsøket.

Forsøk 2: Vurdering i orden og oppførsel uten karakter
Forsøket (i regi av Utdanningsetaten) går ut på at vurdering av orden og oppførsel skal være
uten karakter. Formålet med orden og oppførsel er å fremme sosial læring og sikre et godt
skolemiljø.
Skolen tror at de lettere kan nå denne målsetningen uten å gi tallkarakter.
Enkeltelever kan fremdeles be om tallkarakter.
I dag har denne karakteren har motsatt logikk enn andre karakterer. Ikke basert på prestasjoner
eller læring, men på hva eleven evt. ”gjør galt”.
Medbestemmelsesutvalget støtter forslaget om at Skøyenåsen skole skal delta på forsøket.
Elevrådet støtter forslaget om at Skøyenåsen skole skal delta på forsøket.
FAU støtter forslaget om at Skøyenåsen skole skal delta på forsøket.

Gratisprinsippet
Utdanningsdirektøren sa i et medieutspill at vår måte å drive innsamling på ikke er i tråd med
gratisprinsippet. Så gikk det en uke eller to, og byråden sa at dette var en vel hard tolking.
Status er at at UDE har fått i oppdrag av byråden som går ut på å lage retningslinjer og
veiledning til skoler om hvordan skolene skal tolke de nye reglene.



I praksis er vi tilbake til det som gjaldt tidligere. Altså at gaver og dugnader skal kunne benyttes,
men gaver skal være anonyme og frivillige dugnader skal være frivillige.
Gammelt FAU-vedtak: Foresatte skal kunne støtte med inntil 2000 per elev, gjennom dugnad
og anonyme gaver. Dette vedtaket står fremdeles ved lag.

Foresatte for 09-kullet, som skal i gang med neste innsamling, må snarest informeres av skolen
og få uttale seg, og evt votere over om de vil bidra som tidligere kull har gjort.

Status natteravn
Tilsynelatende gjennomføres det som planlagt.
Ifm skoleavslutning 10. trinn er det satt opp seks natteravner fra Skøyenåsen.
Natteravn-ansvarlig Skøyenåsen er I dialog med natteravner fra Bøler og Oppsal også,
angående samme dato.

Ingen hendelser er rapportert så langt I skoleårat. Natteravn-ansvarlig foreslår en ekstra
natteravn-ansvarlig fra og med neste skoleår.

Nytt fra SMU
Ikke avholdt møte siden sist.

Status Rjukan dugnad
Mangler nesten 500 per elev.
Hvis man får Udir-støtte, er man dekket. Men da blir det mindre igjen til skidag etc.
Dette trinnet ligger langt dårligere an enn tidligere år.

Nytt fra Driftstyret
Mye av de samme sakene er tatt opp der som i FAU.
Det vil bli flere fysiske bøker i undervisningen til neste skoleår. Planen er å øke andelen fysiske
bøker ytterligere skoleåret de kommende skoleårene.
Utvide I KRLE og naturfag til ett år, 8-trinn til høsten. Og planen å øke til ett trinn til året etter.

Skolen er med i et forsøk som blir videreført ett år til. Mange digitale ressurser å velge i. Betaler
per pålogging.

Etablere arbeidsgruppe for digitalisering.
Repr. fra 9A har tatt dette initiativet. Denne representanten går selv ut av FAU, men kan være
med på etableringen av arbeidsgruppe til høsten.
Det er allerede kommet inn to kandidater som har sagt seg villige til å delta i gruppen. Disse er



ikke med i FAU, så til høsten trengs det da én representant fra FAU i gruppen.
Dette vil være en sak på første møte til høsten.

Eventuelt
En representant tok opp utfordringer rundt karakterpress.
Det ble bestemt at det forsøkes å etablere en gruppe til høsten som kan undersøke temaet
nærmere. Rep. fra 9D følger opp dette etter skolestart.
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